

Title (en)

Shaving head, in particular the razor blade unit of a wet razor.

Title (de)

Rasierapparatekopf, insbesondere Rasierklingeneinheit, eines Nassrasierapparates.

Title (fr)

Tête de rasage, en particulier une unité de lames pour rasoir mécanique.

Publication

**EP 0453906 A1 19911030 (DE)**

Application

**EP 91105863 A 19910412**

Priority

DE 9004761 U 19900427

Abstract (en)

The invention relates to a razor head, in particular a razor blade unit, of a wet razor, which is arranged at the front end of a handle and wherein a single or double razor blade (2) is arranged in a plastic body (1) which has a front guide strip (18) and a rear masking cap (20), the masking cap (20) being provided with a sliding strip (21). A razor head, in particular a razor blade unit, of a wet razor having an improved sliding strip (21) is achieved in that the sliding strip (21) is of convex curvature. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen am vorderen Ende eines Handgriffs angeordneten Rasierapparatekopf, insbesondere eine Rasierklingeneinheit, eines Naßrasierapparates, bei dem in einem, eine vordere Führungsleiste (18) sowie eine hintere Abdeckkappe (20) aufweisenden Kunststoffkörper (1) eine Einfach- oder Doppelrasierklinge (2) angeordnet ist, wobei die Abdeckkappe (20) mit einem Gleitstreifen (21) versehen ist. Ein Rasierapparatekopf, insbesondere eine Rasierklingeneinheit eines Naßrasierapparates mit einem verbesserten Gleitstreifen (21) wird dadurch erzielt, daß der Gleitstreifen (21) konvex gekrümmmt ist. <IMAGE>

IPC 1-7

**B26B 21/44**

IPC 8 full level

**B26B 21/44** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B26B 21/443** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] GB 2009017 A 19790613 - WARNER LAMBERT CO
- [X] US 4875287 A 19891024 - CREASY WALTER S [US], et al
- [X] GB 1157640 A 19690709 - CALMIC LTD [GB]
- [A] EP 0276094 A2 19880727 - WARNER LAMBERT CO [US]

Cited by

AU701644B2; US7178241B1; US7127817B2; US7802368B2; WO9717174A3; US7610683B2; US6185823B1; US6889438B2; US7178243B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0453906 A1 19911030; EP 0453906 B1 19941207**; AT E115028 T1 19941215; DE 59103743 D1 19950119; DE 9004761 U1 19910829; ES 2069111 T3 19950501; US 5161307 A 19921110

DOCDB simple family (application)

**EP 91105863 A 19910412**; AT 91105863 T 19910412; DE 59103743 T 19910412; DE 9004761 U 19900427; ES 91105863 T 19910412; US 68815291 A 19910419